
Beste commissieleden, 
 
De meeste van jullie heb ik de afgelopen periode al ontmoet. Voor diegenen die mij nog 
niet kennen; Ik ben Bas Rombouts, voorzitter van atletiekvereniging DES en wij zijn al 60 
jaar de enige atletiekvereniging die onze gemeente rijk is. 
 
Vanavond ben ik hier om de noodzaak te benadrukken om te investeren in onze 
atletiekaccommodatie. Om maar meteen met de deur in huis te vallen, de door ons 
gevraagde investering is essentieel om atletiek als sport te behouden binnen de 
gemeente Eersel. 
 
Gelukkig is atletiek in het gemeentelijk accommodatiebeleid als basisvoorziening 
aangemerkt, dus volgens jullie eigen beleid hoeft dit slechts een formaliteit te zijn. 
 
Wat is dan het probleem precies? Zo’n gemeentelijke basisvoorziening zou moeten 
voldoen aan de norm van de sport. Met de 24 olympische sporten die wij aanbieden, zijn 
er behoorlijk wat normeringen waaraan wij moeten voldoen. Wij voldoen wij vrijwel aan 
geen enkele norm. 
 
Eigenlijk kunnen we concluderen dat we in Eersel niet over een atletiekbaan beschikken, 
maar over een grasveld waar atletiek op beoefend wordt.  
 
Dat kan zo niet langer. Maar omdat er 30 jaar lang nauwelijks is geïnvesteerd in atletiek, 
hebben we wat in te halen. Dat betekent dus een aardig bedrag alles bij elkaar. En 
daardoor stelt het college in de voorjaarsnota dat het de vraag is, of een investering voor 
een vereniging met 250 leden wel de moeite waard is. 
 
Het antwoord daarop kan het beste gegeven worden door ons eens te vergelijken met 
een voetbalvereniging. Bij die vereniging is het allemaal wat behelpen op een grasveldje 
zonder goals en men kan dus alleen maar uitwedstrijden spelen.  
 
Ik durf te betwijfelen of het lukt om 250 leden te werven ook rekening houdend met het 
feit dat je getalenteerde sporters allemaal uitstromen op zoek naar betere faciliteiten en 
nieuwe sporters zich niet aangetrokken voelen tot hetgeen je op facilitair gebied te 
bieden hebt. 
 
Desondanks, in 2016 had DES 83 leden. Nu hebben we er 250. Als we puur lineair 
doorgroeien, zonder rekening te houden met de groei van de gemeente, hebben we over 
5 jaar meer dan 300 leden. Laten we de coronajaren buiten beschouwing, komt de 
lineaire groei zelfs boven de 450 leden 
 
Maar we gaan ten onder aan ons eigen succes. 250 leden op een ongeschikte 
accommodatie, werkt al niet meer. We missen simpelweg de faciliteiten die nodig zijn 
om een goede training te kunnen blijven geven. 
 
In ons voorstel over hoe de atletiekaccommodatie eruit zou moeten gaan zien, hebben 
we er dan ook gekozen om zoveel mogelijk mensen tegelijk gebruik te kunnen laten 
maken van de faciliteiten 
 



Dat biedt niet alleen kansen aan DES, maar ook aan bijvoorbeeld basis- en middelbaar 
onderwijs. De baan is breed inzetbaar tijdens sportdagen en ook de reguliere gymlessen 
kunnen prima plaats vinden in de open lucht. Maar vlak ook de individuele sporter uit 
Eersel niet uit, die gewoon gebruik kan maken van deze publieke faciliteit. 
 
Daarnaast hebben we samen de kans om een volledig inclusieve sportaccommodatie in 
Eersel te realiseren. 
Voor alle atletiekonderdelen is het mogelijk om de sport beschikbaar te maken voor 
mensen met een lichamelijke beperking. 
 
 
 
Ben je nou zo iemand die zich niet thuis voelt in een teamsport, moeite heeft met 
verwachtingen van anderen of onzeker is? Dan is het fijn dat atletiek een van de weinige 
veldsporten is die je zelfstandig kunt doen. Er is altijd wel een onderdeel waar je goed in 
bent, je bent vooral tegen jezelf en je vorige prestatie aan het strijden en iedere seconde 
sneller, of centimeter hoger, is weer een overwinning op jezelf. Hup zelfvertrouwen!  
 
Terug naar DES; wij zijn afhankelijk van deze investering. Alles valt of staat met de 
fundatie waarop we verder kunnen bouwen als club. En ja die fundatie is duur, en ja het 
is een lastige tijd. Maar deze fundatie gaat, als je hem liefde blijft geven, wel 30 jaar mee.  
 
De keuze om die fundatie te leggen, ligt vanavond bij jullie. Een investering in de 
atletiekbaan is een investering in het fundament van DES, de toegankelijke sport in de 
gemeente Eersel en het draagt bij aan het werken naar een gezonde generatie. 
 
Ik wens jullie veel wijsheid toe, dank jullie voor de aandacht en beantwoord graag jullie 
vragen. 


